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PRoToKoŁ NR XxIv/2021'
z sesji Rady Gminy w Fałkowie, która odbyła się

w dniu 30 kwietnia 20fl roku.
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Fałkowie.

Ad pkt 1.

Sesję o godzinie 9.00 otworzył i w całości prowadzlł Przewodnicz4cy
Rady Gminy Piotr Gonerka. Na wstępie powitał radnych. W oparciu o listę
obecności stwierdził, ze na stan Rady 15 radnych - w obradach udziat.bterze 14,

co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.

W obradach nie uczestniczyłaradnaElżbieta Sliwińska, która usprawiedliwiła
swoj4 nieobecność.

Lista obecności radnych stanowi załączniknr 1 do protokótu

Następnie prowadzqcy powitał uczestników w następujęcych osobach:
- Wójta Gminy Fałków
- Skarbnika Gminy
- Radcę prawnego
- Kierownika GOPS
- radną powiatową
- księgow4 PZoZ

Henryka Koniecznego
Annę Wajnberger
Zygmunta Ptaka,
Agnieszkę Czechowskę,
Danutę Leśniewicz,
Krystynę Wedlechowlcz

Powitał równiez wszystkich przybyłych sohysów poszazególnych sołectw
Poinformował' Że sesja jest transmitowana on-line w Internecie i powitał
oględaj4cych. Wszystkie głosowania odbywaó się będq przez system do obsługi
posiedzeń.

- Lista obecności uczestników stanowi załącznik nr 2 do niniejszego
protokółu

Ad pkt 2.

Następnie Przewodnrczqcy Rady Gminy poprosił o zgłaszanie zmian do

przesłane go wtaz z Zaproszeniami porzędku obrad sesji' W imięniu Pani Danuty

Leśniewicz, która prowadzi Sprawy dotyczqce systemu oświaty poprosił
o dodanie dwóch uchwał dotycz4cych zwolnienia Dyrektora Publicznej Szkoły
Podstawowej w Czermnie i Dyrektora Publicznej SzkoĘ Podstawowej
w Fałkowie z obowięzku reaIizacji tygodniowego obowi4zkowego wymiaru
godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych w roku szkolnym
zozltzozz iuuo kolljne punkly 1'1' i 1'2 do porzędku obrad. {6
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Porzędek, p o zmtanach w gło s owaniu j awnym, imienny m pr zy 1 ęto j edno gło śnie
(14 za) i przedstawia się następuj4co:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcte porzędku obrad.
3. Przyjęcie protokótu z obrad XXIII sesji Rady Gminy.
4. Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie między sesjami Rady Gminy.
5. Zatwięrdzenie rocznego sprawozdania finansowego za 2020 rok
Przewodniczqcego Rady Społecznej Publiczne go Zakładu opieki Zdrowotnej
w Fałkowie.
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia oceny Zasobów
Pomocy Społecznej Gminy Fałków za2020 r.

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Fałkow nalataf)zl -2026.
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budzecie Gminy
Fałków na202l r.

9. Rozpatrzenie projektu uchwały W sprawie uznania petycji za
niezasługujqcq na uwzględnienie.
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uznania petycji Za
ni ezasługL|J 4a q na uw zgIędni e ni e .

11. Rozpatrzenię projektu uchwały w prawie zwolnięnia Dyrektora Publicznej
Szkoły Podstawowej w Czermnie Z obowi4zku reaIizacji tygodniowego
obowi4zkowego wymiaru godzin zajęc dydaktycznych , wychowawczych
i opiekuńczych w roku szkolnym 202112022.
lL.Rozpatrzente projektu uchwĄ w prawie zwolnienia Dyrektora Publicznej
Szkoły Podstawowej W Fałkowie z obowi4zku realizacjt tygodniowego
obowiązkowego wymiaru godzin zajęc dydaktycznych, wychowawczych
i opiekuńczych w roku szkolnym 202112022.
13. Wolnę wnioski i informacje.
L4. Zakonczenie obrad XXIV sesji Rady Gminy.

Ad pkt 3.

W tym punkcie Przewodniczqcy Rady Gminy zwroclł się o zgłaszanie
uwag do protokołu z obrad poprzedniej sesji, która odbyta się w dniu29 marca
2021 roku.
Do protokółu nie zgtoszono Żadnych uwag i został on przyjęty jednogłośnie
w głosowaniu jawnym imiennym (I4 za).



Ad pkt 4.

W kolejnym punkcie Skarbnik Gmlny Anna Wajnberger odczytata
informację o pracy Wójta w okresie od poprzedniej sesji Rady Gminy' która
odbyła się w dniu29 marca202I roku do obecnej.
Pan Wójt Henryk Konieczny poinformował, ze rozpocz$ się Narodowy Spis
Powszechny Ludności i Mieszkań, w zwiqzku z pov'ryzszym został.o w Urzędzie
zorganizowane stanowisko do samospisu i zaprosił mieszkańców do spisywania
się w budynku urzędu. W razie problemów w tych czynnościach pomogQ
przedstawiciele Gminnego Biura Spisowego w Fałkowie.
Do pracy Wójta w omawianym okresie nte zgł'oszono zadnych uwag, informacja
stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 5.

W tym punkcie o głos poproszono księgowę Publicznego Za\<t.adu opieki
Zdrowotnej w Fałkowie panią Krystynę Wedlechowicz, ktora odczytaŁa
IJchwałę nr 1,12021 Rady Społecznej PZoZ w Fałkowte z dnia 16 marca f02r
roku w sprawie wyraienia opinii dotycz4ce1 rocznęgo sprawozdania
z wykonania planu finansowegoPZOZ w Fałkowie za202l rok. Nie było pytań
co do przedstawionego sprawozdania, Prowadzqcy odczytał projekt uchwaty
t przystqpiono do głosowania.
Rada Gminy w obecności 14 radnych w głosowaniu jawnym imiennym
jednogłośnie (14 za) podjęła Uchwałę Nr xxlv/186l2021 w sprawie
zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Publicznego Zakładu
opieki Zdrowotnej w Fałkowie za 202I roko która stanowi załącznik nr 4
do protokółu.

Ad pkt 6.

PrzystępujQc do kolejnego punktu obrad Przewodniczqcy poprosił
o zabranie głosu Kierownik GoPS-u w Fałkowie, która omówiła ocenę
Zasobów Pomocy Spotecznej Gminy Fałków za 2020 rok.
Prowadz4cy zadat' pytanie p. Kierownlk czy GOPS monitoruje sytuację rcdziny
z Sulborowic, której spłon4ł dom mieszkalny. Pani kierownik odpowiedziała,
Że małzeństwo rozstało się, matŻotka wyprowadzlta się poza teren naszej
gminy. Nie było więcej pytan do omawianego tematu. Wiceprzewodniczqca
Rady Gminy Maryla Domańska odczytała treść projektu uchwĄ.
Rada Gminy w obecności 14 radnych w głosowaniu jawnym imiennym
jednogłośnie (14 za) podjęła Uchwałę Nr xxlv/187l202| w sprawie
przyjęcia Oceny Zasobów Pomocy Społecznej Gminy Fałków za 2020 r,,
która stanowi załączniknr 5 do protokółu. o
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Ad pkt 7.

Prowadz4cy poprosił o głos Skarbnika Gminy Annę Wajnberger
o przedstawienie projektu uchwały w Sprawie zmian Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Fałków na lata 2021 - 2026.
Do proponowanych zmian nie było pytań, Przęwodnrcz4cy Rady Gminy Piotr
Gonerka odczytał tręśó projektu.

Rada Gminy w obecności 14 radnych w głosowaniu jawnym imiennym
jednogłośnie (14 za) podjęła Uchwałę Nr Xxlv/188l2021w sprawie zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Fałków na lata 202I-f026, która
stanowi załączniknr 6 do niniejszego protokółu.

Ad pkt 8.

Do kolejnego projektu uchwały dotyczqcęgo zmian w budzecie Gminy na
rokbieiący rownieŻ nie wniesiono zadnych uwag , Z-ca Przewodnicz4cego Rady
Gminy zapoznał.a radnych jego treścię.

Rada Gminy w obecności 14 radnych w głosowaniu jawnym
imiennym jednogłośnie (14 za) podjęła Uchwałę Nr XxIV/189l20ft
w sprawie zmian w Budżecie Gminy Fałków na 202I rok, która stanowi
załączniknr 7 do protokółu.

Ad pkt 9.
W tym punkcie Prowadz4cy poproslł o zabranie głosu Przewodnrezqcego

Kornisji Skarg, Wniosków i Petycji, który podkreślił, Że Komisja na Swym
posiedzeniu w dniu 27 kwietnia dokonała anaItzy petycji Komitetu
Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu
Konstytucyjnego z dnta 23 lutego 202r roku o poparcie Rzędu Tymczasowej
Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego
l uznała petycję Za niezasŁugujęcę na uwzględnienię. Nie było pytan do
uzasadnienia, wobe c azego P row adzqcy odczytał proj ekt uchwĄ.
Rada Gminy w obecności 14 radnych w głosowaniu jawnym imiennym
jednogłośnie (14 za) podjęła Uchwałę Nr xxlv/190l2021 w sprawie
uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie.
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokółu.
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Ad pkt 10.

W tym punkcie ponownie zabrał' głos Przewodniczący Komisji Skarg,
Wniosków i Petycji, stwierdzaj qc, ze w dniu 05 lutego wpĘnęła petycja od
mieszkańców ulicy Pl4skowickiej w Fałkowie dotyczęca ,,lokalizacjl Punktu
Selektywnej Zbiórki odpadów Komunalnych (PSZOK), spalarni odpadów oraz
wszelkich innych usług, przemysłowych i magazynowych' uci4zliwych dla
mieszkańaow przy ul. Pl4skowickiej w Fałkowie, Fałkowa i okolic,,,któtabyła
analizowanana posiedzeniu Komisji w dniach 15 lutego t27 kwietnia biezęcego
roku. Po szczegół'owym tozpoznaniu Komisja uznał'a petycję jako
niezasługuj4cq na uwzglę dni enie.
Wi c eprzewo dni czę ca o dczytała proj ekt uchwały.
Rada Gminy w obecności 14 radnych w głosowaniu jawnym imiennym
jednogłośnie (14 za) podjęła Uchwałę Nr Xxlv/191l202| w sprawie
uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie.
Uchwała stanowi za|ącznik nr 9 do protokółu

Ad pkt 11.

W tym punkcie Przewodnicz4cy poprosił pracownika ds. oświaty
w LJrzędzie Gminy w Fałkowie pani4 Danutę Leśniewicz,I<tóra powiedziata, ie
Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Czermnie zwróctła się z prośbę
o zwolnienie z realtzacji tygodniowego wymiaru zajęc dydaktycznych zę
względu na duŻq ilośó obowi4zków otaz zapewnienie odpowiedniej uwagi i
czasu dIa nauczycieli, rodziców czy osób które przychodzą do szkoły w celach
sfuzbowych.. Nię byto dyskusji w tym temacie, wobec powyzszęgo Prowadzęcy
o dczytał' proj ekt uchwały.

Rada Gminy w obecności 14 radnych w głosowaniu jawnym imiennym
jednoglośnie (14 za) podjęła Uchwałę Nr xxlv/19fl2021 w sprawie'
zwolnienia Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej w Czermnie
z obowiązku realizacji Ęgodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć
dydaktycznych,, wychowawczych i opiekuitczych w roku szkolnym
f02U2022.
Uchwała stanowi zał4cznik nr 10 do protokółu.

Ad pkt 12.

Adekwatnie jak W punkcie wyiej nie było dyskusji w przedmiocie
zwolnienia Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Fałkowie z obowlqzku
realizacji zajęc w roku szkolnym 202112022, a więc Wiceprzewodniczęca
o dczytała proj ekt uchwały.
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Rada Gminy w obecności 14 radnych w głosowaniu jawnym imiennym
jednogłośnie (I4 za) podjęła Uchwałę Nr xxlv/193l2021 w sprawie
zwolnienia Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej w Fałkowie
z obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęó
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych w roku szkolnym
202r/2022.
Uchwała stanowi załączniknr 11 do protokółu.

Ad pkt 13.

Prowadzqcy poprosił o składanie wolnych wniosków'
Jako pierwszy głos zabrał Wójt Gminy Henryk Konieczny, który z zalęm
poinformowat, zę składane przęz naszq gminę wnioski o dofinansowanie
inwestycj i na ten rok zostały odrzucone, Żadęn nie został. pozytywnie
zaakceptowany. Jeszcze z niecierpliwością czekamy na rozstrzygnięcie
dotyczqce wniosku z tzw. funduszy popegęerowskich. Pan Wójt uwaza, Że

odrzucenie naszych wniosków jest niesprawiedliwe. Zadna z naszych drog teŻ
nie uzyskała dof,rnansowania na remont, równieŻ &ogi powiatowe z naszego
terenu nie otrzymajq wsparcia finansowego. Przykre to tym bardziej, ie duia
częśc mieszkańców naszej gminy obdarzyła zaufaniem partię rzqdzqc4, oddajęc
swoje głosy na PiS, ateraz nie maję wsparcia od słuzb wojewody i rządowych.
Ponadto w ostatnich dwóch latach nasza gmina straciła ponad dwa miliony
dochodów w zwt4zku z obnizeniem subwencji rzqdov,rych, podsumował Wójt.

Następnie Prowadzący poinfor:rnował, Żę firma EKOSTAMAR
z Końskich od 04 ma1a20fI roku wznawia przęwozy pasazerskie na linii gmina

- powiat, natomiast po ostatnim spotkaniu w starostwie, pan starosta nie do
końca jest przekonany by byc organizatorem transpotlu publicznego' ale
prawdopodobnie występi z wnioskiem o przywrócenie linii autobusowej by
skorzystać z funduszu autobusowego. Poza tym Prowadzqcy poinformował', Że

radpa Agnieszka Zenka_Zganiacz wniosła interpelację do Wójta Gminy
w zwl4zku Z' zakonczonq budowę wiaduktu kolejowego na linii CMK
w miejscowości Starzechowice. W imieniu mieszkańców zwraca się w sprawie
mostu usytuowanego przed tym wiaduktem przy zjeździe przed wiaduktem w
prawo z drogi powiatowej. W zwiqzku z remontęm wiaduktu i wzmozonym
natęŻeniem ruchu przęz cięzkie po1azdy i maszyny nawierzchnia mostu
i barierki zostały uszkodzone, co wpływa na bezpieczeństwo w ruchu
drogowym jak i estetykę. Radna zwróciła się o przekazanie do PKP jako
właścicieli gruntu prośby o remont tego obiektu.
Następnie sottys wsi Sułkowazapytał'a o wymianę lamp w miejscowości Rudka.
Wójt odpowiedział, ie projekt zostat' zreaLizowany, materiał j,, został'
zamówiony i około 50 lamp dobudujemy, w Rudce tez.
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Radny Bogusław Bartos poprosił o ręmont drogi przy wjeździe do lasu
w kierunku Szreniawy, gdyŻnapoczątku zrobiło się tam zapadlisko.
Pan Wójt odpowiedział, ieby pan radny naszkicował ten odcinek i przekazał
inspektorowi od dróg, panu Domańskiemu do uzupełnienia nawierzchni.
Następnie głos zabrał'a sołtys wsi W4sosz Elżbieta Matolicz w sprawie
przywrocenia busów w godzinach rannych i wieczorowych by ludzie mogli
dojechać do Końskich do pracy.
Pan Wójt wyjaśnił, ze powiat ma złoĘc wniosek o przywrócęnie kursów
autobusowych, w tym celu niedawno odbyła się wizyta pracowników Starostwa
Powiatowego w naszym urzędzie. Ze swej strony Wójt utrzymuje, Że potrzebne
środki finansowe na ten cel znajd4 Się w naszym budzecie. Przęwodnrczqcy
uzupetnlt, Że rozumie mieszkancow, Że zwracają się do gminy z interwencję
o przywrócenie kursów' ale gmina nie jest w stanie rozwiązać problemu bez
pomocy starostwa, które jest organizatoręm komunikacjt międzvgminnej. Pan
przewoźnlk podpiera się rachunkiem ekonomicznym, wznawia najbardzie1
dochodowe kursy, Z naszej strony musimy zgłaszac wnioski na pozostałe
godziny kursowania busów, by wiedziat o potrzebach mieszkańców.

Następnie Przewodniczqcy przekazał wniosek Komisji Rozwoju
Gospodarczego,by przekazac przyjeŻdiajqcym w okresie letnim mieszkańcom i
gościom, Że moŻna w urzędzie ztozyć odpowiednię deklarację dotyczqcq
gospodarki odpadami komunalnymi z ich posesji w celu odbioru wytworzonych
przęz nich odpadów.

Pan Wojt podziękował wszystkim sołtysom i radnym, którzy dogl4daj4
terenów - miejsc publicznych na teręnie gminy. W związku z pojawiającymi się
dewastacj ami czy zaśmiecaniem placów zabaw poprosił jednostkę policji by
częściej patrolowali te miej s ca uzyteczności publicznej .

Ad pkt 26.

W zwiQzku ze ztealizowaniem przyjętego porzędku Przewodniczqcy Rady
Gminy podziękował wszystkim za udział i o godzinie 10,30 zamknęł obrady
XXIV sesji Rady Gminy.

Na tym protokół zakończono.

Protokółowała:
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